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Protokół nr LXXIII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu, która odbyła się w dniu 29 lutego 2024 r. 

w godzinach 1304 – 1447 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pani Beata Janik – Mecenas Gminy Inowłódz; 

5) Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu; 

6) Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska 

i Planowania Przestrzennego. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie LXXIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LXXII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz podjętych w II półroczu 2023 roku. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady Miejskiej 

w Inowłodzu oraz rocznych planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu na 2024 

rok. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady 

Miejskiej w Inowłodzu. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Inowłódz. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości do 

powiatowego zasobu nieruchomości. 

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych 

oznaczonych numerami ewidencyjnymi działek 6/10, 7/1, 16 i 379/1 obręb 0007 Spała. 

14. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi działek 16 i 6/10 obręb 0007 Spała. 

15. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego „Koperta życia” na terenie 

Gminy Inowłódz. 

16. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na terenie Gminy Inowłódz w 2024 r. 

17. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXXII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

18. Interpelacje i zapytania. 

19. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

20. Zamknięcie obrad LXXIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 
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Ad. 1  

Otwarcie LXXIII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu VIII kadencji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Robert Pawłowski otworzył obrady LXXIII sesji 

VIII kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz, Panią Mecenas Gminy Inowłódz. Powitał również Panie 

i Panów Sołtysów Gminy Inowłódz, pracowników Urzędu Gminy, jak również mieszkańców 

i internautów, korzystających z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym 

o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych osobowych. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

15 radnych.  

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Stanowi on załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Pan Przewodniczący 

zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do dzisiejszego porządku obrad. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad pozytywnie głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z obrad LXXII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z obrad jest dostępny w Biurze Rady i radni otrzymali 

powyższy dokument w formie elektronicznej. Pan Przewodniczący wystąpił z zapytaniem, czy są uwagi 

do zawartości lub treści protokołu.  

Radni nie mieli pytań odnośnie protokołu z obrad LXXII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Protokół z obrad LXXII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu został pozytywnie przyjęty przez 15 radnych. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do pracownika obsługującego Radę 

Gminy w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że w każdy wtorek pełni dyżur w godzinach od 15:30 

do 17:00 w Urzędzie Miejskim (także dyżury telefoniczne). Pan Przewodniczący ponadto w okresie 

międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w różnych spotkaniach oraz zebraniach. 

 

Ad. 6 

Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na sesję. 

Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który omówił ww. informację.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionej informacji. 

Do powyższych informacji radni nie mieli pytań. Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja 

Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami została przez radę przyjęta. 
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Ad. 7 

Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz podjętych w II półroczu 2023 roku. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na sesję. 

Stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Pani Renata Dąbrowicz - Sekretarz Gminy Inowłódz przedstawiła informację o realizacji uchwał Rady 

Gminy Inowłódz podjętych w II półroczu 2023 roku. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 6 radnych, 6 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz podjętych 

w II półroczu 2023 roku została przez radę przyjęta. 
 

Ad. 8 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 6 radnych, 6 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXIII/471/24 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady Miejskiej 

w Inowłodzu oraz rocznych planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu na 2024 

rok. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. Poprosił o przedstawienie przez Przewodniczących Komisji 

krótkich informacji o planach pracy Komisji. 

Przewodniczący Komisji stałych oraz Komisji Rewizyjnej przedstawili plany pracy Komisji na rok 

2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 
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udział brało 6 radnych, 6 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXIII/472/24 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady 

Miejskiej w Inowłodzu. 

Radny Pan Zbigniew Niemiec zgłosił, że ze względu, iż uchwała tyczy się jego osoby, prosi 

o wyłączenie się z głosowania nad uchwałą. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Renata Dąbrowicz - Sekretarz Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 6 radnych, 6 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXIII/473/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 6 radnych, 6 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXIII/474/24 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości do 

powiatowego zasobu nieruchomości. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości do powiatowego zasobu nieruchomości. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała, w jakim czasie będzie realizowana planowana 

inwestycja. 

Pani Burmistrz powiedział, że jest gotowy projekt. Samorząd Powiatu Tomaszowskiego zgłosił się 

z prośbą o przekazanie działki do realizacji tego projektu. Jest to czynione tą uchwałą. Warunki 

prowadzące do realizacji inwestycji zostały spełnione. Podczas ostatniej rozmowy z Panem Starostą 

została przekazana informacja, że najprawdopodobniej w tym roku będzie ogłaszany przetarg na 

realizacje inwestycji. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec 

braku uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 6 radnych, 6 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXIII/475/24 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi działek 6/10, 7/1, 16 i 379/1 obręb 0007 Spała. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi działek 6/10, 7/1, 16 i 379/1 obręb 

0007 Spała. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 6 radnych, 6 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXIII/476/24 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 



6 
 

Ad. 14 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi działek 16 i 6/10 obręb 0007 Spała. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

części nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi działek 16 i 6/10 obręb 0007 

Spała. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała o propozycję okresu zawarcia umowy. 

Pani Urszula Wieszkowska powiedziała, że zostaje to do dyspozycji organu wykonawczego przy ścisłej 

współpracy z Komisją Przestrzenną. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec 

braku uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 6 radnych, 6 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXIII/477/24 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego „Koperta życia” na 

terenie Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Iwona Szczepańska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu 
przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego „Koperta życia” 

na terenie Gminy Inowłódz.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 6 radnych, 6 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXIII/478/24 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 16 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na terenie Gminy Inowłódz w 2024 r. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Iwona Szczepańska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu 

przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na terenie Gminy Inowłódz w 2024 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. 

Radna Pani Mirosława Olas zapytała czy osoby chętne do programu muszą zgłaszać się co roku.  

Pani Iwona Szczepańska powiedziała, że GOPS dba o to, aby osoby, które były do tej pory 

zainteresowane z automatu kontynuowały udział. Co roku jest robione rozeznanie, czy są nowe chętne 

osoby. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała, czy osoba poniżej 60 r.ż. również może korzystać 

z programu. 

Pani Iwona Szczepańska powiedziała, że jest to program, którego zasady ustala Ministerstwo i nie ma 

takiej możliwości. 

Sołtys wsi Brzustów Pani Jadwiga Warczyk zapytała, czy to dotyczy opasek, które były do tej 

pory. 

Pani Iwona Szczepańska powiedziała, że tak. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec 

braku uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 6 radnych, 6 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr LXXIII/479/24 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXXII sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o pełnej realizacji wniosków przekazana została 

w korespondencji. Stanowi ona załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXXII sesji Rady 

Miejskiej w Inowłodzu została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 18 

Interpelacje i zapytania. 

Sołtys wsi Konewka Pan Stanisław Stępowski złożył interpelację, aby Pan Burmistrz 

zainterweniował w sprawie drogi między Spałą, a Konewką. Chodzi dokładniej o tak zwaną 

‘kostkę’, która zapada się i ciężko jest jeździć po takiej drodze. 

Pan Burmistrz powiedział, że wie, że droga jest w co raz gorszym stanie. Sprawa nie jest tak prosta, jak 

może się wydawać. Pan Burmistrz powiedział, że będzie wnioskować o naprawę. 
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Radna Pani Teresa Kupis poprosiła o wystąpienie do powiatu w sprawie drogi z Królowej Woli 

w stronę Czerniewic, aby wyrównać dziury. 

Pan Burmistrz powiedział, że dostał deklarację, że w najbliższych dniach pojawi się tam ekipa, która 

naprawi drogę. 

Radny Pan Marek Leszczyński zapytał o szanse wykupu kamieniołomu w Liciążnej. 

Pan Burmistrz powiedział, że sprawa jest cały czas aktualna. Ostatnio był pomysł, aby wystąpić do sądu, 

na podstawie którego samorząd uwłaszczy się na części należącej do spadkobierców właściciela. 

Pozostali współwłaściciele podtrzymują wolę sprzedaży nieruchomości. 

Pani Sołtys Elżbieta Bernaciak zapytała o petycję w sprawie drogi na Liciążnej. 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 29 lutego została przedstawiona mu oferta prac oraz będzie szukał 

możliwości sfinansowania zadania. Podobna petycja wpłynęła od mieszkańców Zakościela.  

Pani Sołtys Jadwiga Warczyk zapytała, czy będą nabory wniosków na: deszczówkę, przydomowe 

oczyszczalnie i panele fotowoltaiczne. Zapytała również, kiedy na Brzustowie powstanie nowa 

kanalizacja. 

Pan Burmistrz powiedział, że gmina nigdy nie zajmowała się programami związanymi z deszczówką. 

W sprawie przydomowych oczyszczalni jest to sprawa indywidualna. Co do kanalizacji jest to kwestia 

6-8 lat. 

Radna Pani Mirosława Olas zapytała o drogę powiatową w Brzustowie. 

Pan Burmistrz powiedział, że było podpisane porozumienie i była deklaracja, że będzie wsparcie 

w poczynaniach do załatwienia środków finansowych na realizacje inwestycji. Wniosek został złożony, 

natomiast nie uzyskał dofinansowania.  

 

Ad. 19 

Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała, do kiedy jest aneks umowy na wykonanie prac 

związanych z modernizacją remizy OSP w Inowłodzu. 

Pan Burmistrz powiedział, że obowiązuje do końca marca, natomiast możliwe, że zostanie aneksowany 

ponownie. 

 

Ad. 20 

Zamknięcie obrad LXXIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                                /-/ Robert Pawłowski 
 

Protokołowała: 

Patrycja Kęsy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
*Załączniki do protokołu dostępne w Biurze Rady Miejskiej, pok. 1, ul. Spalska 2, 97-215 Inowłódz. 


